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Abstract (en)
For the simple and precise adjustment of a print gap in a printer, e.g. a matrix needle printer, it is proposed a) that the print head is moved several
times back and forth between two switch points and is moved at the same time forwards in the direction of the print abutment, b) that the contact
between the print abutment and the print head is determined by changing a parameter characterising the back and forth movement, c) that this
change leads to the stoppage of the forward movement when a certain value is reached, and d) that, starting from this position with the print gap
"zero", the print head is moved back by the desired value of the print gap. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur einfachen und genauen Einstellung eines Druckspaltes (19) bei einem Drucker, z. B. bei einem Matrixnadeldrucker, wird vorgeschlaglen
a) daß der Druckkopf (2) zwischen zwei Schaltpunkten (13a, 13b) mehrfach hin und her bewegt und dabei gleichzeitig in Richtung auf das
Druckwiderlager (9) vorwärts bewegt wird, b) daß die Berührung zwischen Druckwiderlager (9) und Druckkopf (2) durch Veränderung eines die Hin-
und Herbewegung charakterisierenden Paramters ermittelt wird, c) daß diese Veränderung bei Erreichen eines bestimmten Wertes zum Stillstand
der Vorwärtsbewegung führt und d) daß der Druckkopf (2), ausgehend von dieser Stellung mit dem Druckspalt "Null", um den gewünschten Wert
des Druckspaltes (19) zurück bewegt wird.
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